



TM Partnership Card Terms and Conditions



We (hereinafter referred to as "Second Party") as the second party of the Agreement agree to renew the Agreement and the Offer automatically from the expiration date of the Offer, and we express our approval of the collaboration with TajerMart in TM program (hereinafter referred to as "First Party") in accordance with the terms and conditions of the company.

1. Either Party may terminate this Agreement at any time, provided that the other party is notified at least 15 days before the date of termination.
2. Marketing files shall be editable, so that the First Party can take copies of them or the images files attached to the offers.
3. The Second Party shall provide discounts to all TM's cardholders, provided that the TM cards are valid.
4. The offer made by the Second Party shall include any new TM cards issued by the First Party, for the benefit of the Members at a later date and as the case may be.
5. Under this Agreement, the Second Party agrees to display Counter Stand and/or TM Stickers, TM Partnership Card in all locations of the company
6. Except as provided in Section 4, the Second Party may not be entitled to request other identity card or other cards from TM Members.
7. This Agreement is governed by and construed in accordance with applicable laws of the Emirate of Abu Dhabi and UAE Federal Laws.
8. All correspondence under this Agreement shall be send by hand, registered mail or e-mail, provided that in all cases where delivery was made after 2:30 pm on business days or non-business days, is deemed to have taken place at 8:00 am on the following business day.
9. The First Party may terminate the agreement in case of violation of any of the aboveterms and conditions. In case of termination, all information about the company will be removed from TajerMart channels.

By Submitting the website Application Form We express our approval to partnering with TajerMart in TM program as per TajerMarts's Terms and Conditions.

نحن (ويشار اليه في مايلي ب:"اطرف الثاني") نوافق على تجديد الإتفاقية والعرض تلقائيا من تاريخ انتهاء العرض، و نحن نعرب عن موافقتنا على الشراكة مع تاجرمارت في برنامج تم (يشار اليه فيما بعد الطرف الأول) وفقا لشروط وأحكام الشركة.

1. يجوز لأي طرف إنهاء هذه الإتفاقية في أي وقت بشرط إخطار الطرف الآخر بهذه الرغبة قبل 15 يوم على الأقل من تاريخ الإنتهاء.
2. يجب أن تكون اللغات قابلة للتعديل بحيث يستطيع الطرف الأول أخذ نسخ منها أو من الملفات المرفقة للعروض.
3. يجب على الطرف الثاني تقديم الخصومات لجميع حاملي بطاقة تم على أن تكون البطاقات سارية الصلاحية.
4. يشمل العرض المقدم من قبل الطرف الثاني أي بطاقات جديدة يصدرها الطرف الأول لصالح الأعضاء في وقت لاحق وعلى حسب مقتضيات الحال.
5. بموجب هذه الإتفاقية توافق الشركة على عرض كاونر ستاند / أو ملصقات تم أو بطاقة المشاركة في تم في جميع مواقعها.
6. باستثناء ما ورد في البند الرابع لايحق للطرف الثاني طلب بطاقة الهوية أو أي بطاقات أخرى من أعضاء تم.
7. تخضع هذه الإتفاقية وتفسر وفقا للقوانين المعمول بها في إمارة أبوظبي والقوانين الاتحادية لدولة الامارات العربية المتحدة.
8. ترسل جميع المراسلات بموجب هذه الإتفاقية باليد أو البريد المسجل أو البريد الإلكتروني على أن يشترط في كافة الحالات التي يتم فيه التسليم بعد الساعة 2:30 مساء من يوم العمل أو في غير يوم العمل، يعتبر بأنه قد تم في الساعة 8:00 صباح يوم العمل التالي.
9. يجوز للطرف الأول إنهاء الإتفاقية في حالة مخالفة أي من الشروط والأحكام المذكورة أعلاه. وفي حالة الإنهاء، ستتم إزالة جميع المعلومات المتعلقة بالشركة من قنوات اتصال تاجرمارت.

بتقديم الطلب من خلال الموقع أعرب عن موافقتنا على الشراكة مع تاجرمارت في برنامج تم وفقاً لشروط و أحكام تاجرمارت